
Rondvraag	aangaande	veiligheid	zwembad	’t	Bun	

19	september	2017	

Voorzitter,	

We	vernamen	dat	onze	“bijzondere	en	vooral	dure	glijbaan’’	in	ons	gemeentelijk	zwembad	’t	Bun	
gesloten	is	naar	aanleiding	van	een	ernstig	voorval.	Een	man	welke	ging	zwemmen	in	ons	vernieuwde	
zwembad	heeft	een	ernstig	ongeluk	gehad	op	deze	glijbaan	met	nare	gevolgen.		

- Voorzitter,	wij	hebben	reeds	eerder	vernomen	dat	er	vele	klachten	waren	over	deze	dure	
professionele	glijbaan.	Waarom	is	er	nu	pas	actie	ondernemen	nadat	dit	gebeurt	is?	Zijn	de	
andere	klachten	niet	serieus	genomen?	Hoe	kon	het	gebeuren	dat	deze	glijbaan	toch	niet	
veilig	was	terwijl	het	toch	een	keurmerk	had	rondom	veiligheid.		

- Was	de	veiligheid	van	onze	zwembadbezoekers	en	met	name	die	van	onze	kindertjes	in	het	
geding	tijdens	het	gebruik	van	deze	glijbaan	gedurende	de	ingebruikname	tot	de	sluiting	
afgelopen	week?		

- Nu	de	glijbaan	gesloten	is	zal	het	bezoekersaantal	wellicht	terug	lopen.	We	herinneren	de	
woorden	van	wethouder	Geert	Post	dat	deze	glijbaan	vele	extra	bezoekers	zou	aantrekken.	
Gezien	de	glijbaan	gesloten	is	zal	de	gemeente	minder	inkomsten	ontvangen.	Heeft	het	
college	al	een	schadeclaim	ingediend	bij	de	leverancier	en	het	keuringsinstituut?		

Ik	dank	u,	

Namens	de	Urker	Gereformeerde	Partij	(UGP)		

Jan	Hakvoort	

Willard	Woord			

	

	


